

and substantial Bridge would be more considerable than was at first expected, and would amount to the sum of one thousand pounds currency. That no Capitalist is to be found who could undertake the erection of a Toll Bridge at his own expense, which deprives, and would probably deprive for a long time, the public of the advantage of a Bridge. That the Petitioners have recourse to the House, and pray that they may be assisted in the erection of the said Bridge, either at the sole expense of the Province, or if the House were not of that opinion, by taking the means hereafter suggested. That the Petitioners conceive that the Legislature could also provide a remedy to the inconveniences complained of, by authorizing the opening of a book of subscription for taking shares in the said Bridge; the shares to be fifty in number, or in such other number that the House would think it more convenient, and by lending half of the monies necessary to the erection of the said Bridge, requiring good and sufficient security; the said monies to be reimbursed with interest to the Province from the Tolls of the said Bridge, and the first revenues of which should be appropriated and employed to that purpose, besides good security to insure the reimbursement of the same in a given time. The half of the said monies to be advanced by small sums, with proper regulations to insure the good employment thereof as the works would advance, and in proportion of the sums which should be advanced by those who should take shares, either in money or materials, or work, and by granting a reasonable toll to that effect. Wherefore the Petitioners pray the House will be pleased to take their petition into consideration, and pass an Act for the above purpose.

referred.

*Resolved*, That the said Petition be referred to a Committee of Five Members, to examine the contents thereof, and to report thereon with all convenient speed, with power to send for Persons, Papers and Records.

*Ordered*, That Mr. *Louis Lagueux*, Mr. *Taylor*, Mr. *Samson*, Mr. *Neilson* and Mr. *Blanchet* do compose the said Committee.

On motion of Mr. *Young*, seconded by Mr. *Quirouet*,

Committee on Administration of Justice at the Police Office, Quebec.

*Resolved*, That a Committee of Five Members be appointed to enquire into and report upon the Administration of Justice at the Police Office and the Office of the Peace for the City and District of *Quebec*, with power to send for Persons, Papers and Records.

*Ordered*, That Mr. *Young*, Mr. *Duval*, Mr. *Tremain*, Mr. *Neilson* and Mr. *Cuvillier* do compose the said Committee.

An Address reported;

Mr. *Blanchet* from the Special Committee appointed to prepare and report the Draught of an Address of Thanks, in answer to the Speech of His Excellency the Administrator of the Government, to both Houses, at the opening of the present Session of the Provincial Parliament, reported that the Committee had prepared an Address accordingly, which was again read at the Clerk's Table, as followeth:

TO HIS EXCELLENCY,

SIR JAMES KEMPT,

Knight Grand Cross of the Most Honorable Military Order of the Bath, Lieutenant General and Commander in Chief of all His Majesty's Forces in the Provinces of *Lower-Canada*, *Upper-Canada*, *Nova-Scotia*, *New-Brunswick*, and their several Dependencies, and in the Island of *Newfoundland*; and Administrator of the Government of the Province of *Lower-Canada*, &c. &c. &c.

May

de mille livres courant: Qu'il ne se trouve pas de capitaliste qui puisse entreprendre de faire un Pont de péage à ses frais, ce qui prive et priverait probablement de longtemps le public de l'avantage d'en avoir un: Que les Pétitionnaires ont recours à la Chambre pour les assister, soit en faisant construire le pont aux frais seuls de la Province, ou si la Chambre n'était pas de cette opinion, alors en employant le moyen que les pétitionnaires prennent la liberté de suggérer ci-après: Que les Pétitionnaires conçoivent que la Législature pourrait aussi subvenir à l'inconvénient dont ils se plaignent, en autorisant l'ouverture d'une souscription pour prendre des parts dans le dit pont; savoir: en divisant les parts en cinquante, ou tel autre nombre que la Chambre trouverait convenable, et en prêtant la moitié des deniers nécessaires, avec des bonnes et suffisantes cautions et remboursables avec un intérêt à la Province sur les péages du dit Pont, et dont les premiers revenus seraient affectés au dit remboursement, outre un bon cautionnement pour assurer la rentrée des deniers dans un certain délai: La dite moitié à avancer par petites sommes sur de bons réglemens pour assurer le bon emploi à mesure que les ouvrages avanceraient, et en proportion des sommes qu'avanceraient eux-mêmes ceux qui prendraient des parts, soit en argent ou en matériaux, ou en ouvrage, et en accordant aussi un péage raisonnable à cet effet: C'est pourquoi les Pétitionnaires prient la Chambre de vouloir bien prendre leur requête en considération, et de passer un Acte pour les effets ci-dessus.

*Résolu*, Que la dite Pétition soit référée à un Comité de cinq membres, pour en examiner le contenu et en faire rapport avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes, papiers et records.

Référé.

*Ordonné*, Que Mr. *Louis Lagueux*, Mr. *Taylor*, Mr. *Samson*, Mr. *Neilson* et Mr. *Blanchet* composent le dit Comité.

Sur motion de Mr. *Young*, secondé par Mr. *Quirouet*,

*Résolu*, Qu'il soit nommé un Comité de cinq membres pour s'enquérir dans et faire rapport de l'administration de la justice au Bureau de Police et au Bureau de la Paix pour la Cité et les District de *Québec*, avec pouvoir d'envoyer querir personnes, papiers et records.

Comité sur l'administration de la justice au Bureau de Police à Québec.

*Ordonné*, Que Mr. *Young*, Mr. *Duval*, Mr. *Tremain*, Mr. *Neilson* et Mr. *Cuvillier* composent le dit Comité.

Mr. *Blanchet*, du Comité Spécial nommé pour préparer et faire rapport d'un projet d'adresse de remerciemens, en réponse à la harangue de Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement aux deux Chambres, à l'ouverture de la présente Session du Parlement Provincial, a fait rapport que le Comité avait préparé une Adresse en conséquence, laquelle a été lue de nouveau à la table du Greffier, comme suit:

Rapport d'une Adresse.

A SON EXCELLENCE

SIR JAMES KEMPT.

Chevalier Grand-Croix du Très-Honorable Ordre Militaire du Bain, Lieutenant-Général et Commandant en Chef de toutes les forces de Sa Majesté dans les Provinces du *Bas-Canada*, *Haut-Canada*, *Nouvelle Ecosse*, *Nouveau Brunswick* et leurs diverses dépendances, et dans l'Isle de *Terre Neuve*, et Administrateur de la Province du *Bas-Canada*, &c. &c. &c.

Qu'il